
Diramo Volley, formandens beretning 2023
Bestyrelsesarbejdet
Vi har afholdt ganske få bestyrelsesmøder, alle via Meet (dvs. virtuelt).

Træning
Vi har fokus på spil og ikke på træning, da vi ikke har en træner.

Haltid
Det er lykkedes at fastholde og udvide vores træningstider i Hafnia-hallen (4 ugentlige træningstider på
sandbaner og 1 ugentlig træningstid på fast gulv), og vi har også fastholdt et godt samarbejde med
hallens daglige ledelse (tak til Dorthe Jørgensen).

Spil på fast underlag
Der har været stærkt varierende tilslutning til volleyball på fast gulv, men som regel mindst 10 spillere, og
aldrig over 14.

Spil på sandbaner
Bortset fra torsdags- og fredags-tiderne er der tit fuldt booket med venteliste.

Medlemssituationen
Vi har lukket fastgulv-spillere ind efter behov, men har haft lukket for tilgang af nye beach-medlemmer.
Michael fra bestyrelsen har håndteret tilgang/afvisning af nye medlemmer til fast gulv.

Hjemmeside
Vi modtager mange henvendelser på baggrund af hjemmesiden, men får ikke altid besvaret dem.

Fester
Ingen🙁

Økonomi
Vi har et underskud (som budgetteret), se regnskab.

Holdsport
Administrationen af hold og oprettelse af nye events er blevet mere bøvlet i gratis-udgaven af
holdsport.dk, så Bo kigger på alternativer.

Årshjul
Vil vi gerne lave, men det er ikke sket🙁

Fast gulv og beach
Der er færre medlemmer, som deltager i begge.


